
PROTOKOI, NR XLVI / 09
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 24 wrze(;nia 2009 roku
w lokalu Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej w JEdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1000 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady

XLVII ses.ii Rady Miejskiej w .Iqdrzejowie. Przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci,
radnych, burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organi zacyjnych
Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybytych na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 17 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturq radnego Andrzeja Hatnego na sekretarua obrad.
Radny Hatny wyrazil zgodq.

Rada Mieiska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturQ radnego Andrzeja
Hatnego na sekretarza obrad.

A d . 2 .
Proponowany porz4dek obrad:
l. otwarcie sesii, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. PrzyjEcie porz4dku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapylania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanre zpracy Burmistrza miEdzy sesiami.
6. Sprawozdanie z wykonania uchwal rudy z poprzedniej sesji.
7 . zloZenie informacji o realizacji interpelacji i zapytah z poprzedniej sesji.
8. Informacja z wykonania budzetu miasta i gminy .lEdrzejow zaI pohocze 2009 roku.
9. uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2009 rok.
10. Uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej.
11. Uchwala w sprawie zapewnienia w budzecie Gminy JEdrzej6w na rok 2010 Srodk6w

finansowych przeznaczonych na reahzacjq projektu ,,Male przedszkole ,,pod jesionami,,.
12. Uchwata w sprawie zapewnienia w budzecie Gminy Jqdrze.jow na rok 2010 Srodk6w

finansowych przeznaczonych na realizacjg projektu ,,Bajkowe przedszkole w potoku
Wielkim".

13. Uchwata w sprawie wprowadzenia zmian do regulaminu okreslaj4cego szczeg6lowe
warunki ptzyznawania. obliczania i wyplacania dodatk6w do wynagrodzenia nauczycieli:
dodatku motywacy.inego. funkcyjnego, mieszkaniowego oraz zawarunki pracy, szczeg6lowe
warunki obliczania i wyplacania wynagro dzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny
doraznych zastgpstw oraz wysokoSc i warunki wyplacania innych Swiadczeri wynika;qcycil
ze stosunku pracy nauczycieli w szkolach i placowkach oSwiatowych prowadzony"i pit"t
Gminq JEdrzejow.

14' Uchwala w sprawie wyraZenia opinii o projekcie uchwaty Rady Powiatu w Olkuszu
w sprawie przeksztalcenia Zespolu opieki Zdrowotnej w olkuszu.

15. Uchwala w sprawie wyraZeni a zgody na nieodplatne nabycie nieruchomo6ci
JEdrze.j6w.

narzecz Gminy

16. Uchwala w sprawie .v{Yra2enia zgody na nabycie prawa wieczystego uZytkowania
nieruchomoSci na rzecz Gminy .IEdrzej ow.

17. Uchwala w sprawie wyrazeni a zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
l8.Uchwala w sprawie wyralenia zgody na wydzierzawienie nieruchomoSci komunalnei

na okres dhtZszy niLtrzy lata.



19. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uZytkownik6w

wieczystych.
20. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu nieruchomoSci

komunalnei.
21. Uchwata w sprawie przeznaczenia do sprzedazy w drodze przetatgu publicznego lokalu

mieszkalnego stanowiqcego wlasnoSi komunaln4.
22. Uchwala w sprawie: przyst4pienia Gminy JEdrzej6w do Stowarzyszenia - Lokalna Grupa

Rybacka pn. ,..lEdrzejowska Ryba" oraz udzielenia pelnomocnictwa.

23. Uchwala w sprawie zaliczenia ulic do kategorii drog gminnych oraz ustalenia ich przebiegu'

24. Uchwala w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej ustalenia przebiegu ulic

stanowi4cych drogi gminne na terenie miasta.IEdrzejowa.
25. Uchwala w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w .IEdrzejowie zbadania

skargi wniesionej ptzez Pana Jana Kwietnia.
26. Uchwala w sprawie stwierdzenia wygasniEcia mandatu radnego.

2T.Lichwala w sprawie stwierdzenia wygaSnigcia mandatu radnego.

28. Rozpatrzenie wynik6w kontroli oczyszczaTm sciek6w w Zagaju i przyjEcie zalecen

pokontrolnych.
29. Odpowiedzi na interPelacje.
30. Sprawy roZne.
31. Zamkniqcie obrad.

Burmistrz Marcin Piszczekzglosil nastEpuj4ce propozycje zmiany w porzqdku obrad:

ich przebiegz", jako Punkt 9.

przebiegu ulic stanowiqcych drogi gminne na terenie miasta Jqdrzeiowa" jako punkt 10.

F Dotychczasowy punkt l0 ,,(Jchwala w sprau,ie udzielenia pomocy finansowej 
" jako punkt

1 1 .

rok" jako punkt 12.
KolejnoSi pozostatych punkt6w pozostawii bez zmian z odpowiedniq zmian4 numeracji.

Uwag nie zgloszono.

Na salp obrad przybylo dw6ch radnych; obrady kontynuowano przy obecnoSci 19

radnych.

Porz4dek obrad po zmianach:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quofum, powolanie sekretarza obrad.

2. Przy.lqcie porzqdku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.

6. Sprawozdanie z wykonania uchwal tady z poprzedniej sesji.

7. Zlo2enie informacji o realizacji interpelac.li i zapytah z poprzedniej sesji.

8. Informacia z wykonania budzetu miasta i gminy Jqdrzej6w za i p6lrocze 2009 roku.

9. Uchwala w sprawie: zaltczenra ulic do kategorii dr6g gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.

10. Uchwala w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej ustalenia przebiegu ulic

stanowi4cych drogi gminne na terenie miasta Jqdrzejowa.

11. Uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej.

12. Uchwala w sprawie zmran w budzecie miasta i gminy na 2009 rok.



13. Uchwala w sprawie zapewnienia w budzecie Gminy JEdrzej6w na rok 2010 Srodk6w
finansowych przeznaczonych na reahzacjq projektu ,,Male przedszkole ,,Pod jesionami".

14. Uchwala w sprawie zapewnienia w budzecie Gminy JEdrzej6w na rok 2010 Srodk6w
finansowych przeznaczonych na rcalizacjE projektu ,,Bajkowe przedszkole w Potoku
Wielkim"'.

15.Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do regulaminu okreSlaj4cego szczeg6lowe
warunki ptzyznawania, obliczania i wyplacania dodatkow do wynagrodzenia nauczycieli:
dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, mieszkaniowego oraz za warunki pracy, szczeg6lowe
warunki obliczania i wyplacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny
dora2nych zastgpstw oraz wysokoS6 i warunki wyplacania innych Swiadczeri wynikajqcych
ze stosunku pracy nauczycieli w szkolach i plac6wkach oSwiatowych prowadzonych przez
Gminq JEdrzej6w.

16. Uchwala w sprawie wyrazenia opinii o projekcie uchwaly Rady Powiatu w Olkuszu
w sprawie przeksztalcenia Zespolu Opieki Zdrowotnej w Olkuszu.

17. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy
JEdrzejow.

lS.Uchwata w sprawie Wrahenia zgody na nabycie prawa wieczystego u2ytkowania
nieruchomoSci na rzecz Gminy JEdrzej6w.

19. Uchwala w sprawie wyrazeniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
20. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie nieruchomoSci komunalnej

na okres dltZszy niZtrzy lata.
2l.Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej u21.tkownik6w

wieczystych"
22. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda?y w drodze przetargu nieruchomoSci

komunalnej.
23. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu publicznego lokalu

mieszkalnego stanowi4cego wlasnoSd komunaln4.
24. Uchwala w sprawie: przyst4pienia Grniny .IEdrzejow do Stowarzyszenia - Lokalna Grupa

Rybacka pn. ,,JEdrzejowska Ryba" oraz udzielenia pelnomocnictwa.
25. Uchwala w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w .IEdrzejowie zbadania

skargi wniesionej przez Pana Jana Kwietnia.
26. Uchwala w sprawie stwierdzenia wygaSniEcia mandatu radnego.
27. Uchwala w sprawie stwierdzenia wygaSniEcia mandatu radnego.
28. Rozpatrzenie wynik6w kontroli oczyszczalni Sciek6w w Zagaju i przyjgcie zalecen

pokontrolnych.
29. Odpowiedzi na interpelacje.
30. Sprawy roZne.
31. ZamkniEcie obrad.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do protokotu nr XLVIl09 zdnia 30 lipca 2009 roku.

Ad. ,1.
1. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak poprosii o wyjaSnienie, dlaczego radnym

przedstawia siE nieprawdziwe informacje? Czy wynika to z braku kompetencji, czy teZ
celowo wprowadza siE radnych w bt4d? Na ostatnich komisjach radni omawiali materialy
na dzisieiszq sesjq, miEdzy innymi uchwalE dotyczqc4sprzeda?y nieruchomoSci. Burmistrz
udzielil wyjaSnief, 2e dotyczy to obiektu solarium; takich wyjaSnieri udzielil r6wnie2
naczelnik. Dopiero Pan Olszak udowodnil, ze uchwala dotyczy caikiem innej
nieruchomoSci. Rada zostala wprowadzona w bl4d, poniewaz wiEkszoS6 radnych miala
przedstawionq tak4 informacj q.
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Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak przypomnial, ze przed, rokiem Burmistrz
zaproponowal sprzedaZ dzialki nr 5 zlokalizowanej przy ul. Przemyslowej naprzeciw firmy
Kartel. Referowane bylo radnym, ze jest to dzialka rolna, nie nadaj4ca siE do zadnil
zabudowy, bo biegnie tam szereg sieci uzbrojenia podziemnego. Okazalo siE, ze jesi
to dzialka Jak najbardziej do zabudowy, obowi4zuje tam aktualny plan miejscowy
i wkr6tce prywatny przedsiEbiorca bgdzie tam budowal restauracjq.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e kilkakrotnie pytal na komisjach,
dlaczego nie realizowane jest zadanie ujpte w budZecie pod nazw4 ,,ulica Konarskiego
l4cznik". Byla tam przymierzona kwota 15 000 zl.IJdzielono odpowiedzi, 2e sprawa jest
wtrakcie zalatwiama; trwaj4 rozmowy z projektantem. Pismem z 23 lipca pan Olszak
zwr6cil siE o wyjaSnienie, dlaczego do chwili obecnej nie podjgto Zadnych czynnoSci. l8
sierpnia Pan Olszak dostal pisemn4 odpowiedZ, 2e opracowywana jest dokumentacja
techniczna. ale kiedy chcial zapoznac siE z tymi dokumentami, okazalo siq, ze jest io
nieprawda. Taka dokumentacja nie byla opracowywana. Pan Olszak pyta, co jestprzyczynq
ptzekazywania tak nierzetelnych infbrmacji i dlaczego radni sE wprowadzani w blad.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak prosi o wyjaSnienie i przedstawienie
uzasadnienia, kt6re bylo podstawq do zawarcia umowy na roboty dodatkowe w parku 700-
Lecia; jest to umowa na kwotE 44 000. Przepis6w dotycz4cych zwiEkszania zakresu
zam6wienia nie moZna stosowa6 dowolnie. W prowadzonych przez Gming
postgpowaniach przetargowych da siQ zauwa?yc regulq, Ze w kaZdej umowie jest
dopuszczalna taka mo2liwoS6 i w wigkszoSci zam6wienia s4 zwigkszane. przepisy
dopuszczaj4 dodatkowe zam6wienie, ale tylko i wyl4cznie w przypadku, gdy wykonanie
stalo siE konieczne na skutek sytuacji niemoZliwych wczesniej do przewidzenia. Tam
zakres rob6t zwiqkszyl siq o dodatkowe alejki, a przecie2 byla opracowana koncepcja
remontu parku i bylo to moZliwe do przewidzenia.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak prosi, aby Burmistrz wyst4pil do GDDKiA
wnastgpujqcej sprawie: Ostatnio na ul. Klasztornej zostaLa zmieniona organizacja ruchu,
pruez Srodek jezdni zostal namalowany pas posz erzajqcy. Mieszkaricy z osiedla ZamoScie
interweniowah, 2e ruch zostal skierowany blizej chodnik6w i samocho dy przejead?ajq
kolami po studzienkach. kt6re nie s4 wyregulowane, co powoduje halas i drgania.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, ze kierowcy maj4 problem przy
wyle2dzie z ul. Konarskiego w ul. Klasztorn4 w kierunku rynku. ZosLalatam zamontowana
r.rysepka rozdzielaiqca pasy i samoch6d wiqkszy, czy jad4cy z przyczepel ma trudnoSci,
zeby skrqcii w prawo. Albo przednimi kolami wje2d,2a na wysepkp, albo tylnymi na
chodnik.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e miejsca postojowe namalowane
na rondzie nie spelniaj4 warunk6w technicznych.
Radna Janina Szreniawa zapytala Burmistrza, czy war\o skladai wnioski do budzetu, skoro
Burmistrz nie przegl4da tych wniosk6w, bo nie wszyscy radni mog q zalatwic pewne
inwestycje.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e od kilku lat sklada wniosek do budzetu
o doprowadzenie wody do blok6w socjalnych przy ul. Glowackie go 22 a i 22 b. Do chwili
obecnej wody w tych blokach nie ma. Co jest wa2niejsze od wody? Kierownicy w ZUK-u
siE zrnieniaj4, Burmistrzowie siq zrnieniaj au aludziejak wody nie mieli, tak miei nie bsda
- za tel kadencji.
Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e czgsto zdarzajq siE wypadki Smiertelne na ul.
Kieleckiej miqdzy ul. Kilifiskiego a Jana Pawla II. Radna pyta, czy Burmistrz wystqpil
do gospodarzatej drogi, aby coS zrobil.
Radna Janina Szreniawa powiedziaia, 2e w czasie wakacji pracownicy Strazy Miejskiej idq
na urlopy, - niech id4 ale trzeba zabezpieczyi miasto, poniewaz w tym czasie zjeadaajqsiE
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mieszkahcy innych miast, griluj4 a po grillowaniu... To wie Pan Komendant, bo Pani
Szreniawa zglaszala to do niego.
Radna Janina Szreniawa poinfbrmowata, 2e Burmistrz dostal pismo w sprawie kanalizacji
ul. Konopnickiej, po czym odczytala je. Radna dodala, ze od wielu lat prosi
o wprowadzenie tego do budZetu.. Burmistrz LrwaZa,2e skoro tam mieszka, to nie nale2y
tego robic. To jest okrqg Pani Szreniawy i w imieniu mieszkaric6w prosi o realizacjg.
Radna Janina Szreniawa poinformowala. 2e wplynEio do niej pismo od Pana Pa2dziora
o wsparcie wniosku o zakup dzialkt 5ll bqd4cej wlasnoSci Gminy JEdrzej6w, granicz4cej
z posesj4 tego Pana polozon4 przy ul. Przypkowskiego. Dzialkg tE o powierzchni 200 m
obecnie PanPa2dzior dzierZawi plac4c czynsz w wysokoSci 254 zi miesiEcznie. Kiedy Pani
Szreniawa zwracala sig w tej sprawie do Burmistrza na posiedzeniu Komisji Budzetu,
Burmistrz odpowiedzial, 2e Pani radna chce pracowai przeciwko Radzie. W materialach
jest informacia, 2e mieszkaircy plac4 np. 38 zl w stosunku rocznym. Wszystkich ludzi
trzeba traktowad jednakowo. Jednemu sig daje za gtosze, a drugi musi oplaca6, jakby tam
prowadzil jakiS sklep, pawilon handlowy.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e zwracala siQ do Burmistrza o chodnik
doGimnazjum nr 1. Pani Wojewoda zwracata siE do wszystkich samorz4d6w, aby byly
bezpieczne drogi do szkoly. Chodnik (powiatowy) od ul. Partyzantow do Szkoly nr 2
do dz iS n ie jest  zrobiony.
Radny Adam Czajor powiedzial, ze nie wie co za ftma zajmuje siE lataniem dziur, ale
to ur4ga wszystkiemu. KiedyS w Zwi4zku Radzieckim widzial podobne metody. Na Smieci
i piach wrzuaa siq trochE asfaltu i ani siE tego nie przylepie. To siE wyplucze.
Radny Adam Czajor powiedzial, ze zostal odebrany II etap parku. tr-awki, slupki
sq powyrywane, kostka powyrywana, lawki poprzewracane. Lawki s4 osadzone bez stopek;
s4 tylko wlo2one w ziemiE. Pod wlasnym ciqzarem zacznq siE zapada6, jak tylko przyjd4
jesienne sloty.
Radny Adam Czajor po raz kolejny zwraca sig o kontynuacjE budowy kolektora
Sciekowego na ul. Jasionka.
Radny Adam Czajor zwtaaa siE o wyasygnowanie Srodk6w na dodatkowe patrole Policji,
dop6ki nie ma monitoringLr, szczegolnie w parku za Muzeum. Trzeba tych wandali
schwytai, poda6 w prasie i moze ten proceder siE skoficzy.
Radny Adam Czaior powiedzial, ze poniewaZ wiadomo, i2 zasob lokali socjalnych jest
w bardzo zlym stanie, brakuje mieszkari socjalnych, Komisja Gospodarki Komunalnej
i Porzqdku Publicznego ztoLyla wniosek o utworzenie funduszu celowego. Komisja moze
zlo2yc projekt uchwaly, ale Pan Czilor prosi, aby zrobrl to Burmistrz. Na fundusz celowy
bylyby przeznaczane pieniqdze ze sprzedazy mieszkat'r i innych nieruchomoSci gminnych.
Po zebraniu odpowiedniej kwoty taki funduszpozwoh na budowq mieszkaf socjalnych.
Radny Waclaw KEdra zapytal, jakie s4 plany odnoSnie dzialkr przy ul. Rakowskiej,
wykorzystywanej obecnie przez Zal<Iad Uslug Komunalnych. Taki stan, jak obecnie, nie
moze tam trwa6. Powstalo wysypisko na obrzelach miasta, na najblizsze otoczenie
roznosz1 siE papiery, folia, wysypywany jest tam gruz. Radny prosi o zajqcie siq spraw4
i poinforrnowanie mieszkafic6w Piask6w, jakie s4 dalsze plany zwiqzane z tqdzialk4. Jest
to bardzo atrakcyjna dziall<a, kt6ra powinna by6 wykorzystana bardziej po|ytecznie, niz
w tej chwili. Pan Kqdra pyta, czy jezeli ma ona byc wykorzystywana w obecnej formie,
to Btrrmi str z zamierza ten stan j ako S usankcj onowa6.
Radny Waclaw KEdra powiedzial,2e w budzecie na rok 2009 w pozycji,,drogi powiatowe"
znalazl siq remont drogi Jasionna - LScin. Integraln4 czESciq byl zalqcznik, w kt6rym
wymienione byly drogi do realizacji. Wiedzieli o tym soltysi, mieszkafcy. Okazuje sig,
2e to zadanie nie bgdzie realizowane. Pan Kqdra pyta, kto podjal decyzjq o wykreSleniu
tego zadania, jaka byla tego przyazyna i iak w tej chwili wytlumaczyc to mieszkaficom.
Jako samorz4d gminy mamy w tej sprawie duZo do powiedzenia, bo drogi powiatowe
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s4 wspolfinansowane w stosunku l:l ze Srodk6w budzetu gminy i budZetu powiatu. Rady
pyta r6wnie2 ile w 2009 roku przy wsp6lfinansowaniu z bud4etu gminy wykonano dr6g
powiatowych i kt6re odcinki.
Radna Maria Baraiska prosi, aby Policja i Straz Miejska zaglqdali czqsciej do parku przy
ul. Barbary. Polic.ia je2dzi tam samochodami, ale nie zdarza sig, aby sig zatrzymali i weszli
do parku. Tam nie tylko pije sig alkohol... Pani Barariska prosi, aby slu2by mundurowe
wchodzily tam i interweniowaly.
Radna Maria Barariska prosi o zamontowanie lustra przy wyje2dzie z ul. 3-Maja w ul.
Spor1ow4. Znajdujqce sig tam budynkr"r z ogrodzenrami znacznie ograniczaj4 widocznoSc.
Radna Maria Barafska powiedziala. 2e dwa miesi4ce temu byly zmiany w budZecie
iprzeznaczono pieni4dze na wyburzenie budynku przy :ul. 11 Listopada 103. Radna pyta,
kiedy to wyburzenie nast4pi, aby mozna bylo realizowac zalozenia budzetu, czyli budowg
parkingu przy tych blokach. Radna pyta r6wnie2, kiedy nast4pi budowa chodnika przy
ul Okrzei.
Radna Maria Baranska powiedziala.2e ma pismo od mieszkaric6w ul. Pilsudskiego, kt6rzy
zwracali siE do Burmistrza w sprawie moZliwoSci wykupu kawalka dzialkr przylegajqcej
do posesji. Jest to dzralka w pasie zieleni Z l. Otrzymali odpowiedZ w jednym zd,aniu,
Zedzialka nie jest przeznaczona do sprzeda|y. Radna pyta, jaki jest powod odmowy
i dl aczego mie szkaricy otrzymal i od powied 2 bez uzasadnienia.
Radny Pawei Faryna przypomnial, ze na sesji w dniu 25 kwietnia zglosil interpelacjq
dotycz4cE umieszczenia w strefie zamieszkania na Zamoiciu znaku ograniczaj4cego
prEdkoSc do 20 km/h. Radny pyta, co w tej sprawie zostalo zrobione. Na ulicy Osiedlowej
samochody nadal jeId2q z nadmiern4 prqdkoSci4.
Radny Pawel Faryna ponar,via interpelacjE u ustawienie barierek na skrzyaowaniu ulic
Dmowskiego i l1 Listopada, poniewaz ludzie skracaj4 sobie tam drogE.
Radny Pawel Faryna prosi o t-tsytuowanie przejScia dla pieszych na ul. Glowackiego nie
daleko sklepu Wafblek. Ludzie wychodz4 ze sklepu i przechodzq ptzez ulicq. Nalezy
to usystematyzowai.
Radny Pawel Faryna zwracaj4c siq do Komendanta Policii poprosil o zamontowanie
masztu na fotoradar na ul. Przypliowskiego w pobliZu skrzyzowania z ul. Chrobrego. Tam
jest przejScie dla pieszych i dochodzi do wielu wypadk6w. Samochody jeLd1q tam
z nadmiernq prqdkoSci4.
Radny Pawel Faryna poclziqkowal Burmistrzom za ustawienie kilku element6w placu
zabaw na osiedlu ZamoScie.
Radny Stanisiaw Hatys przypornnial, ze 26 lutego br. zloZyl interpelacjg dotyczqcq
odwodnienia wsi tr'qczyn u, zwi4zku z niebezpieczeistwem podstopiefi posesji podczas
wiosennych roztop6w. Takie niebezpieczeistwo istnieje r6wniez w okresie letnim. Trzeba
zrobic wszystko, aby r,v przyszloroczrTym bud2ecie znalazla siq inwestycja pod nazwE
,,odwodnienie wsi L4czyn". Radny p)'ta, co zrobiono od 26lutego do chwili obecnej w tej
sprawie.
Radny Roberl Kruk powiedzial, ze w Parku 700-Lecia przy wejSciu do Wafelka brakuje
kostki. Jest ona powyci4galla, porozrzucana.

33. Radny Robert Kruk pyta, kiedy zostanie wykonany remont placu zabaw w Parku 700-
Lecia.
Radny Robert Kruk prosi o odnor,vienie laweczek w rynku. Laweczki sE w oplakanym
stanie, a rynek jest wizyt6wk4rtriasta.
Radny Roberl Kruk przypomniai, 2e przed rokiem na Komisji Rewizyjnej skladal projekt
uchu'aly dotyczqcy odnowienia elewacji w starej czqsci miasta. Radny pyta, czy Burmistrz
zastanawial sig nad tym tematen't i czy ma to szanse narealizacjq.
Radny Robert Kruk prosi o zarttontowanie tablicy ogloszeniowe.i przy skrzyaowaniu ul.
Partyzant6w i .Iasionka.
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Radny Robert Kruk pyta, kiedy zostan4 sprzqtniqte krawEzniki na ul. Sadowej.
Radny Grzegorz KuSmierz py'ta. kiedy bEdzie gazw Jgdrzejowie.
Radny Gtzegorz KuSmierz prosi o odczytanie, dlaczego zostala udzielona negatywna
odpowiedz odnoSnie dofinansowania kolektor6w slonecznych i pyta, czy jest mozliwoSi
skladania wniosk6w do innego funduszu. Na ten cel mozna pozyskai tnuctn" Srodki.
Radny Grzegorz KuSmierz pyta, jaka jest obecna sytuacja drogi Przys6w - Cierno przy
cmentarzu.
Radny Grzegorz Ku5mierz plzypomnial, 2e w koricu sierpnia byl objazd szk6l odnoSnie
przygotowania do rozpoczqcia no\vego roku szkolnego. W Szkole Podstawowej w Jasionie
nad tablic4 brak bylo godia paristwowego. Radny pyta, czy jest przepis m6wi4cy, iz na
budynkach uzy'tecznoSci publicznej, w szkolach, jest obowi4zek umieszczania godla
pafistwowego. Na pytanie Pani Dyrektor odpowiedziala,2e nie ma takiego wymogu, a po
namySle stwierdzila, ze ntole.jcst w renowacji. Radny pyta, co Burmistrz zamierza t obi"
w tej sprawie.
Radny Grzegorz KuSnierz przy?otnnial,2e radny Faryna skladal wniosek o zamontowanie
lustra przy wyje2dzie z trlicy Przcrnyslowej na drogg w Skroniowie. Tam jest zabudowany
zakrEI. Radny prosi o zarnontowunie lustra.
Radny Krzysztof Swietlik poinlirrmowal, 2e mieszkaricy czgsci wsi Zagaje zwr6cili siq
z pismem do Burmistrza o zainstalowanie wiaty przystankowej, nieprofeijonalnej . Z tegi
przystarrku korzystaj4 malutliie dzieci. Nie ma Zadnego zabezpieczenia przed ztymi
warunkami atmosferycznymi. Rach-ry prosi, aby zajqc sig tq sprawq.
Radny Jan Zigbtnski pyta, czy 1'r)/,poczEto procedurg przetargowe zadah inwestycyjnych na
drogach gminnych - chodzi i Plz_r s6w i o llor6w.
Radny JanZipbrnski przypomnial. 2e na ostatniej sesji przy zmianach budzetowych mialo
byi dolozone na remont dr6g gnrinnych 100 000 zl. Burmistrz autopoprawk4 zmniejszyl
do 50 000, jednak w rozrtlowaclt z radnymi obiecal, ze w miarE mozliwoSci postara sig, aby
te pieni4dze wr6cily. Radny pyta, czy jest szansa narealtzacjg tej umowy i czy te pieniqdzl
siE pojawi4.
Radny Andrzej Hatny ztrpytal ile dzieci u' tym roku nie zostalo przyjEtych do przedszkoli
z powodu braku miejsc. .lest to |,.rblem dla'odzic6w, kt6rzy pracui4.
Radny Andrzej Hatny p1'ta, cz,r' !.rnina pode.jrnie jak4S inicjatywq odnoSnie niszczej4cego
budynku po przedszkolr"r w SLtci,rie . Czy.lest.jakiS pomysl na wykorzystanie tego budyniu
oraz czy podejmowane se dziarlunia w celu zabezpieczenia go?
Radny Jan Adamus pyta, czy bl4cl popelniony przez urzEdnik6w ma naprawia6 i prostowa6
zttrykly obywatel. Sprawa dotrczy nieslusznego wymiaru podatku od dziatki leSnej.
Do uiszczenia tej naleznoSci \\'zlwana jest osoba, kt6ra nigdy nie byla ani wlaScicielem,
ani wsp6lwlaScicielenr te.i dziall.;. Zlo|yta w tej sprawie do Urzgdu pisemne oSwiadczenie.
Radny Jan Adamus polviedzial. 2e na clrodze gminnej w miejscowoSci Brus zostaia
polozona nawierzchnia asf'altoul. Problenr doryczy popqkanego przepustu, o kt6rym radny
m6wil ptzed polozcrtiem nau ie lzchni. Raclny pyta. dlaczego ten przepust nie zostal
zrobiony przed ulozenietn uawicrzchni czy jeaeli sig zawali to bgdzie taniej?
Radny Teodor Kot powiedzial.;;.c mieszliaricy rozmawiaj4 na temat porz4dku na terenie
miasta oraz o braku hoszy. Raclr'' to sprar,r'dzil i stwierdzil,2e znalezienie kosza wzdlu|ul.
1 1 Listopada graniozy z c,ttdeur. .'an Kot prosi, aby jesli to mozliwe, to w tym, ewentualnie
w ptzyszlym roku, cloposazyc \v koszc gl6wne ci4gi komunikacyjne otaz okolice
przystankow na wsiaclr.
Radny Teodor Kot zu'rricil uuliuq, ze nieht6re drogi wyremontowane przed kilkoma laty
znajduj4 siE ponizej tcrenu. Nic ma oclwodnieii. Radny kilkakrotnie zglaszal wnioski
o zgarniqcie poboczy. Pan Kot lrrosi Burnristrz6w o rozmowy z zarzildcami tych dr6g.
Chodzi r6wnieZ o drogq w VIni howie, gclzie w okresie roztop6w, czy du2ych ulewnyclh
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52.

deszczy drogi zamieniaj4 sip w cieki wodne. Za
remontowad.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan w imieniu
zdrowia na ul. Chrobrego p7ta, czy jest mo2liwo56,
m6gl byi ruchem jednostronnym.

jakiS czas trzeba bqdzie te drogi

mieszkaric6w blok6w przy oSrodku
aby ruch na drodze wok6l oSrodka

Ad .5 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.

A d . 7 .
Radna .Ianina Szreniawa na ubieglej sesji przypomniala, Ze szelc lat temu rozpoczEto

inwestycjg pod nazw4..l4cznik ul. Zeromskiego i Konopnickiej" a odpowiedZ otrzymali nie na
temat. OdpowiedZ dotyczy ul. Murawiec - Zeromskiego. Radna prosi, aby odpowiadac na
zgl.aszane i nterpe I acj e.

Radny Robert Kruk - odnoSnie punktu 16 informacji - pyta, kiedy zostanie zrealizowane
to porozumienie. Kierownik ZWIK w swoim piSmie informuje, Le prace bqd4 zrealizowane
w roku biezqcym, a jest juZ prawie paldziemik.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e w tym wypadku nie ma innej mo2liwoSci,
jak wykonanie tych prac na podstawie pozwolenia na budowq - zgodnie z odpowiedzi4 ktora
zostala udzielona. Na chwilg obecn4 nie ma pozwolenia na budowE, a wigc nie ma prawa wejSi
na tg ul icq z pracami.

Radny Zdzislaw Adamczyk przypomniaL,2e na poprzedniej sesji pytal o remonty dr6g.
Wskazywal drogE naBrzeLnicy nale?qc4 w polowie do Gminy Imielno a w polowie do Gminy
Jgdrzejow. Droga w czgr{ci nalezqcej do Imielna zostala wyremontowana. Radny pyta, czy byly
na ten temat rozmowy, bo po czESci nale24cej do naszej gminy nie da siq przejecha6. Pan
Adamczyk przypomnial, ze zv,nacal siq r6wniez o remont drogi W6lka - Brzefunica. JeLdzi
tamtEdy gimbus, a droga jestmeprzejezdna i powinna byd wylqczona z ruchu.

Burmistrz Wolski odpowiedzial, 2e rozumie, i2 jest taka potrzeba, ale radny zdaje sobie
sprawQ z Iego,2e takiego zadanie nie bylo w budzecie. Byly pieni4dze na remonty, ale potrzeby
s4 wszEdzie i wszystkie go zrobic sig nie da.

Radny Adam Czajor poinformowal,2e na najblizszy wtorek zaplanowane jest wyjazdowe
posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego.

4d .8 .
Nie zgtoszono uwag do Informacji z wykonania budzetu miasta i gminy JEdrzejow za I

polrocze 2009 roku.

A d . 9 .
Wiceprzewodniczqcy
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodmcz4cy
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzipla uchwalg nr XLVII/3 46109 w sprawie: zaliczenia

ulic do kategorii drog gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzvmato sie - 0

Rady Marek Zy gan odczytaL uzasadnienie do proj ektu uchwaly.

Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.



/Uchwala nr XLVII/3 46109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Wiceprzewodniczqcy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczTlal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE m XLVII1347109 w sprawie:

wprowadzenra zmian w uchwale dotyczqcej ustalenia przebiegu ulic stanowi4cych drogi gminne
na terenie miasta Jgdrzejowa, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/Uchwaia nr XLVII/3 47109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  11 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radna .lanina Szreniawa zwrScila uwagQ, 2e takie glosowanie powinno odbywa6 siE

przed, a nie po dozynkach.
Wiqcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalg nr XLVII/348109 w sprawie udzielenia

pomocy fi nansowej, nastgpuj 4c4 iloSci4 glo s6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymaio sig - 0
/Uchwala nr XLVII/348109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.12.
Burmistrz Marek Wolski zg\osil autopoprawkg: w zal4czniku nr 3 w dziale 801

,,oSwiata i wychowanie" rozdzial80101 w tej chowali jest I0 000, a powinno by(, 14 904.
Radny Adam Czajor powiedzial, 2e rozumie, i2 ogolem sig zgodzi - na co Burmistrz

odpowiedzial twierdz4co.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytaluzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
WiceprzewodniczEcy Rady Pawel Olszak odczy,tal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE nr XLVII/349109 w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na2009 rok, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XLVII/349109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewo dnicz4cy Rady Pawel Ol szak o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.



Za

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XLVII/3 50109 w sprawie zapewnienia
w budZecie Gminy JEdrzej6w na rok 2010 Srodk6w finansowych przeznaczonych na realizacjq
projektu ,,Male przedszkole ,,Pod jesionami", nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:

- t 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XLVII/3 50109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz zapytal, czy zachodzi potrzeba

uzasadnienia, kt6re pokrywa siE z poprzednim.
Nikt z radnych nie stwierdzll, Ze takapotrzeba zachodzi.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XLVII/3 51109 w sprawie

w budZecie Gminy Jqdrzej6w na rok 2010 Srodk6w finansowych przeznaczonych
projektu ,,Bajkowe przedszkole w Potoku Wielkim", nastgpujqcq iloSci4 glos6w:

_ 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XLVII/3 51109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. ls.
Wiceprzewodnicz4cy
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwatg nr ){LVII1352109 w sprawie

wprowadzenia zmran do regulaminu okreSlaj4cego szczegolowe warunki przyznawania,
obliczania i wyplacania dodatk6w do wynagrodzenia nauczycieli: dodatku motywacyjnego,
funkcyjnego, mieszkaniowego oraz za warunki pracy, szczegolowe warunki obliczania
i wyplacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny dora2nych zastgpstw oraz
wysokoSi i warunki wyplacania innych Swiadczeri wynikaj4cychze stosunku pracy nauczycieli
w szkolach i plac6wkach oSwiato$rych prowadzonych przez GminE Jpdrzej6w, nastgpuj4c4
iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XLVII/3 52109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radna.Ianina Szreniawa uwaha,2e naleLy siE zastanowid, bo radni juZ zaopiniowali nasz

szpital.
Przewodnicz4cy Rady przypomni al, 2e material byl omawiany na komisjach i nie jest to

nic nowego dla radnych.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak w zwiqzkuztym,Ze w $ l jest wykropkowane

miejsce, zapytal,jak ma przeczytac projekt uchwaly.

Za

ptzeczyt,anra

zapewnienia
na realizacjg

oplnlQ,

1 0

Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Radny Adam czajor uwah4 ze powinno byd wpisane,2e wyraza siq pozytywn4
i nie podjEcie uchwaly oznaczaloby negatywn4opinig.



Radca prawny Wieslaw Zagala wyjaSnil, 2e przewodniczqcy powinien podda6 wniosek
pozltywny bqdL negatywny pod glosowanie i w6wczas, kiedy Rada wyrazi pozytywnqbqd1
negatywnqopinig, nale?yjqwpisai. Takquchwalgnale|y odczytac, ale nie glosowaf.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zglosil wniosek, aby glosowad nad
pozytywnym projektem opinii.

Przewodniczqcy Rady poddal wniosek pod glosowanie:
Z a - 2
Przeciw - 9
Wstrzymalo sigrrrcl1u )rE - o

Projekt opinii pozytywnej nie uryskal wipkszoSci glos6w, w zrvi4zku z czym opinia
8

jest negatywna.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczy4al uchwalq nr XLVII/3 53109 w sprawie

WraZenia opinii o projekcie uchwaly Rady Powiatu w Olkuszu w sprawie przeksztalcenia
Zespolu Opieki Zdrowotnej w Olkuszu.
/Uchwala nr XLVII/3 53/09 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 112s oglosil przerwQ
oraz poinformowal, Zebezposrednio po tej sesji odbgdzie siq sesja nadzwyczajna,ze wzglEdu na
koniecznoSd podj gcia dw6ch uchwal.
Obrady wznowiono o godzinie 11s0.

Ad. 17.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz, w zwiqzku z napigtym porzqdkiem obrad

zapytal, czy mo2na zrezygnowac z czytania uzasadniefl do uchwal.
Radni .vqirazili zgodE.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly

koniecznoS c zmrany numeracj i paragraf6w.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr XLVII/354109 w

zgody na nieodplatne nabycie nieruchomosci na rzecz Gminy Jgdrzej6w,

i zwr6cil uwagQ na

sprawie wyralenia
nastqpuj4c4 ilo5ci4

glos6w:
Za - t 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
iUchwala nr XLVII/3 54109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Radny Stanislaw Hatys powiedzial, 2e dla mieszkafc6w Ksi42e-Skroniowa to bardzo

wa2na decyzja, w sprawie wyra2enia zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy
Jqdrzej6w. Wprawdzie to maly krok, ale niezbqdny do budowy drogi i polqczenia dw6ch czESci
Ksi42e-Skroniowa. Poprzednie samorz4dy pod koniec lat dziewiqcdziesiqtych pr6bowaly
przejqc grunty od PKP, jednak bezskutecznie, i z rc2nych przyczyn nie doszlo do nabycia
grunt6w. Udalo sig to dopiero teraz, co jest zasLug4Burmistrza Marka Wolskiego, Burmistrza
Marcina Prszczka i Urzgdu Miejskiego. Pan Hatys podzigkowal w imieniu mieszkaric6w Ksi4Ze-
Skroniowa Burmistrzowi Markowi Wolskiemu, Burmistrzowi Marcinowi Piszczkowi zawklad,
w zalatwrenie sprawy oraz radnemu TeodorowrKot zapomoc w negocjacjach z PKP.

Wi ceprzewodni cz4cy Rady Pawel O I szak o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XLVII/3 55109 w sprawie wyra1enia

zgody na nabycie prawa wieczystego u2ytkowania nieruchomo6ci na rzecz Gminy Jpdrzej6w,
nastEpuj 4cq iloSci4 gios6w:

l l



Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymaio sig - 0
lLJchwala nr XLVII/3 55109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XLVII/3 56109 w sprawie wyraZenia

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
iUchwala nr XLVII/3 56109 w zalqczeniu do protokotu/.

, {d .20.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczTial projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalq nr XLVII/357109 w sprawie wryraaenia

zgody na wydzierZawienie nieruchomoSci komunalnej na okres dluaszy ni| trzy lata,
nastEpuj qc4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XLVII/3 57109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .21 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr XLVII/358/09 w sprawie zbycia

nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uZytkownik6w wieczystych, nastgpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 5
/Uchwala nr XLVII/358/09 w zalqczeniu do protokolu/.

A'd.22.
Radny Waclaw KEdra powiedzial, 2e dzialka, nad kt6r4 rada ma glosowa6 jest bardzo

atrakcyjna i chcialby wiedzied, czy jest mo2liwoS6 uniewa2nienia przez Burmistrza przetargu,
kiedy nie osi4gnie zak\adanego celu, czyli doSi wysokiej ceny. WyjSciow4 cen4 bEdzie cena
oszacowana przez bieglego. Czy po zakonczeniu procedury moglaby ta sprawa wroci(
na posiedzenie Rady w celu akceptacji wynegocjowanej ceny. Radni podejmuj4c dziS uchwalE
nie wiedz4 co osi4gn4.

Radca Prawny Wieslaw Zagala odpowiedziaL, ze rada gminy podejmuje tylko uchwalg
w sprawie przeznaczenia okreSlonej nieruchomoSci do sprzedazy, natomiast czynnoSci zwiqzane
ze sprzedai4 ogloszenie przetargu i wybor najkorzystniejszej oferty naleaq do Burmistrza
i Rada nie moze w to ingerowa6. Je2eli w ofercie przetargowej, w regulaminie, zaznaczy sig
mo2liwo56 uniewaznieniaprzetargubezpodania przyczyny, to taki przetargmoanauniewa2nii.

Radny Adam Czajor uwtza, 2e zbyt pochopne jest sprzedawanie tej nieruchomoSci.
MoLna iS6 przykladem poprzedniej kadencji: na ul. KoScielnej wybudowano ladne budynki
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a nastgpnie je sprzedano w drodze przetargu. W ten spos6b gmina moglaby uzyska6 wipksze
korzysci iprzeznaczv6 je na potrzeby,kt6rych jest tak dlzo, a budzetu niJ*yrtu."ru.

Radny Grzegorz KuSmierz przypomnial, 2e na pocz4tku kadencji Burmistrz mial
koncepcjE zagospodarowania tej czgsci terenu: mialapowsta6 podobna budo"wla, jak po drugiej
stronie. Radni i mieszkaricy orientuj4 sig, jakie r4 ""ny wynajmu w tych lokalach. naOny u-"rzi,
2e naleay sig zastanowid nad budow4 ptzez gming i v,rydzier2awienia lokali, a nie pozbywa6 siptej dzialki. Radny jest zaodrzuceniem uchwaly.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz powiedzial, ze uchwala jest w porzqdku
obrad i odbqdzie sig nad niq glosowanie, w kt6rym kazdy wyrazi sw6j poglqd"i stosunek oo tei
uchwaly.

Naczelnik wojciech Abramowicz przypomnial, ze na komisjach wyja5nial, i2 Burmistrz
daj4c projekt uchwaly pod glosowanie Rady chcial przede wszystkim zasygnalizowa6 problem,
kt6ry naleZy szybko rozwi4za(,. S4 dwie mozliwoSci: albo gmina tprr"iu tp nieruchomo66
w takim stanie, w jakim obecnie siQ znqdqe, w drodze przetargu publicznego
nieograniczonego' albo gmina sama zrealizuje budowq jakiegoS obi.t t,r- i wtedy raA"ni
zdecyduj4 czy go sprzeda(,, czy vrynajq(,. wa2ne jest, zeby tq decyzjq podj4c szybko, co jest
spowo dowane stanem budynku gr ozqcy m katastro fq budowl an4.

WiEcej uwag nie zgloszono.
w i ceprzewodnicz4cy Rady pawel o I szak o dczy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w
przeznaczenia do sprzeda2y
gios6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
/Uchwala nr XLVII/3 59/09 w zalqczeniu do protokolu/.

Radny Adam Czalor powiedzial, ze
drugie rudni przy drugim glosowaniu zmienili
2e zaskar?y tq uchwalE.

Przewodnicz4cy Rady pawel Blaszkiewicz
pogl4du w tej sprawie.

JEdrzejowie powzigla uchwalE nr xLvill3sgl}g w sprawie
w drodze przetargt nieruchomosci komunalnej, nastgpuiqcE ilosci4

Za
Przeciw

- 9
- 8

a- 2 ,

_  1 8
- 0

nie wolno stosowad podw6jnego glosowania. po
zdanie. W zwi4zku z povtyhszym radny oznajmia,

Radca prawny Wieslaw Zagala powiedzial,2e ze statutu wynika, ze glosuje siE raz. NiemoZna powtarzac glosowaf, chyba 2e s4iakies blgdy rachunkowe.
PrzewodniczEcy Rady Pawel Blaszkiewicz zwrocil uwagq, ze nie byl ogloszony wynik

pierwszego glosowania.
Radny Krzysztof Swietlik zapytal,jakie byly wyniki pierwszego glosowania.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odpowie dzial, ze-za"bylo 7, przeciw - g i 2wstrzymujqce. Brakowalo dw6ch glos6w i dlatego Przewodni czqcy 

-pop.oril 
o ponowne

glosowanie.

Ad .23 .
wi ceprzewodnicz4cy Rady pawel o I szak o d,czytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

poprosil radcq prawnego o wyrazenie

XLVII|360/09 w sprawie
mieszkalnego stanowiecego

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq nr
przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargupublicznego lokalu
wlasnoSi komunaln4 nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
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Wstrzymalo siq - 1
/Uchwala nr XLVII/3 60109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.24.
Radna Janina Szreniawa zapytala ile jest w gminie stowarzyszet'r i co te stowarzyszenia

daj4. Gmina tylko placi na te stowarzyszenia.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e rozumie, \2 nie chodzi o to, ile jest

stowarzyszef, bo jest ich kilkadziesi4t, tylko o to, w ktorych stowarzyszeniach uczestniczy

gmina. Radna Szieniawa potwierdzila. Burmistrz wyjaSnil, ze Gmina JEdrzej6w naleZy do

nastqpuj 4cych stowarzY szeh:
I Zitqt"k Miqdzygminny ,,Ekologia" - skladka w 2008 roku - L7 783 zl. Jest to migdzy

innymi na opracowywany program zwalczania azbestu'

to stowarzyszenie wszystkich gmina trasy lqczqcej Europg zachodni4 ze wschodni4.

Z zachodu na wsch6d ma by6 budowana trasa szybkiego ruchu, kt6ra pierwotnie miala

przebregac od Czqstochowy do Kielc; na walnym zgromadzeniu przeglosowano.

Zebgdzie przebiegac przez Jgdrzej6w: od Walbrzycha przez CzEstochowq, JEdrzej6w,

Kielce, KraSnik, Chelm, za wschodni4 granicA. Jest to zadanie, kt6re ma by6 ujqte

w nowym programie 2013 - 2018. Wszystkie gminy polo2one na tej trasie biorq w tym

udzial.

To s4 stowarzyszenia, w kt6rych gmina uczestniczy finansowo.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly, uzupelniaj4c zapis

w $ I pkt 2 o slowo,,Gospodarki" w nazwie wydzialu.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq nr XLVII/361/09 w sprawie:

przyst4pienia Gminy Jqdrzej6w do Stowarzyszenia - Lokalna Grupa Rybacka pn. ,,JEdrzejowska
Ryba" oraz udzielenia pelnomocnictwa, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

-  1 8
Przeciw - I
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XLVII/3 61109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .25 .
przewodniczqey Rady Pawel Blaszkiewiczodczytaluzasadnienie do projektu uchwaly'

Radny Adam Czqor zapytal, jaki jest sens kierowania skargi do Komisji Rewizyjnej,

skoro ,pru*u jest wniesiona do prokuratury przez Pana Kwietnia. Je2eli Komisja Rewizyjna

stwierdii, 2e s4nieprawidlowoSci, to co zrobl? Po raz drugi skieruje do prokuratury?

Radna Maria Barafiska powiedziala,2e na posiedzeniu Komisji OSwiaty byta ta sprawa

rozpatrywana i radni doszli do wniosku , 2e jeileli sprawa jest skierowana do prokuratury, to jest

to organ wtradny rozstrzygn46 tg sprawE, a Komisja Rewizyjna jest podmiotem bezpodstawnym

do zajmowania siE spraw4,,bis".
przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz zwr6cil uwagQ, Ze czym innym jest

postEpowanie karne, czy cywilne, a czym innym postQpowanie wynikajqce z Kpa' W mySl

prr.plsOw Kodeksu postgpowania administracyjnego ruda rozpatruje skargi na burmrstrza,

niezale1nie od tego, 2e toczy siq inne postqpowanie. Rada musi wyczerpai tok wynikaj4cy

zKpa.
Radca Prawny Wieslaw Zaga!.a powiedzial, ze wnioski radnego Czaiota i radnej

Barafiskiej mo2e traktowa6 tylko i wyl4cznie jako wnioski o zmiang porz4dku obrad: aby ten

punkt z ptorzqdku obrad zostal zniesiony. Pan Zagala zgadza siq z Przewodnicz4cym, ze sq to

Za
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dwa niezalezne postEpowania. Kpa okre5la terminy, w jakich pewne rzeczy musze zostac
zakohczone. Czym innym jest postqpowanie, kt6re sig tam toczy. Tak to nale?y traktowad, ze
Pani radna Baraf,ska i Pan radny Czajor zlo2yli wniosek o zmiang porz4dku obrad poprzez
wykreSlenie punktu. Po uwagach radnych, 2e bylo to na komisjach Pan ZagaLa stwierdzil,
2e w takim razie zagalopowal sig.

Radny Andrzej Hatny zwrocil uwagQ, 2e sprawa skargi Pana Kwietnia jest w porz4dku
obrad i jest rozpatrywana. Pan Hatny powiedzial,2e jeheli projekt uchwaly zostanie
przegiosowany negatywnie, to Komisja Rewizyjna nie bEdzie sig musiala t4 sprawq zajmowac,
natomiast Rada zajgla sig w tym sensie sprawe Pana Kwietnia, 2e rozpatrzyla tg skargg i sprawE
uwala za zakohczonq w tym sensie, ze stanie sig zadoSd prawu administracyjnemu. MoZna
dyskutowa6 dalej nad zasadnoSci4 tej skargi, ale nie ma potrzeby zaglgbia6 sig zbytnio.
poniewaz odpowiedni organ siE tym zajmuje szczeg6lowo.

Radca prawny Wieslaw Zagala dodal, 2e ra'da gminy ma prawo, a nawet obowiqzek
skierowania do komisji rewizyjnej, je2eh komisja rewizyjna moglaby rzeczrozpatzyc.Radate?
moze rozpatrzyc tg sprawp na dzisiejszym posiedzenit i podjad stosowne uchwalE. Komisja
rewizyjnapodlega radzie, a nie odwrotnie. Ten wniosek jest jak najbardziej zasadny.

Radny Adam Czalor zapytal, co by sig stalo, jezeli uchwala by przeszla, zakLadajqc, 2e
Komisja Rewizyjna stwierdzi nieprawidlowoSci. I co dalej?

Przewodniaz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz powiedzial, 2e komisja rewizyjna ma
dostarczyi material, czy skarga jest zasadna, czy nie zasadna. Po rozpatrzeniu przez komisjg
rewizyjn4 rozpatruje rada. Na tym sig kohczy tok. Niezaleznie od tego, czy skarga bgdzie
zasadna, czy nrezasadna - musi rozpatrzef rada.

Radca prawny Wieslaw Zagala wyjaSnil, 2e jeheli komisja rewizyjna w wyniku
toczqcego siq postgpowania stwierdzi nieprawidlowoSci, powinna przygotowad projekt zalecen
pokontrolnych i przedstawi6 to w formie uchwaly na jedn4 z nalbli?szych sesji rady gminy.
Rada powinna siE wypowiedzied w formie uchwaly, czy je przyjmuje, czy nie. Protok6l komisji
rewizyjnej, to jest inna sprawa - jest to zagadmenie szersze, bo tam siE pisze o wszystkim.
Obowiqzkiem komisji jest przygotowanie zaleceh pokontrolnych. Taki bylby efekt przekazania
sprawy komisji rewizyjnej.

Wiqcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie glosowala nad uchwal4 w sprawie zlecenia Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie zbadania skargi wniesionej przez Pana Jana
Kwietnia:
Z a - 2
Przeciw - 8
Wstrzymalo siq - 7
Uchwala nie zostala podjpta.

A.d.26.
Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewrcz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr XLVII/3 62/09 w sprawie stwierdzenia

wygaSniqcia mandatu radnego, nastgpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
- 1 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - I
/Uchwala nr XLVII/3 62109 w zalqczeniu do protokolu/.

Za

l 5



Za

Acl.27.
Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewrcz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XLVII/3 63109 w sprawie stwierdzenia

wygaSnigcia mandatu radnego, nastgpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
-  1 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 1
/Uchwala nr XLVII/363109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .28 .
IJwag nie zgloszono.

A.d.29.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak poprosil o wyjainienie, dlaczego radnym przedstawia
siq nieprawdziwe informacje? Czy wynika to z braku kompetencji, czy te, celowo wprowadza siq radnych w blctd?
Na ostatnich komisjach radni omawiali materialy na dzisiejszcl sesjq, miqdzy innymi uchwalq dotyczqcq sprzedai
nieruchomoici. Burmistrz udzielil wyjainieit, 2e dotyczy to obiektu solarium; takich wyjalnieit udzielil r1wniez
naczelnik. Dopiero Pan Olszak udowodnil, ie uchwala dotyczy calkiem innej nieruchomoici. Rada zostala
wprowadzona w blcld, poniewa2 wiql<szo!6 radnych miala przedstawioncltakclinformacjq.

Naczelnik Wydzialu Geodezji i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz powiedzial,
ze wszyscy ludzie maj4prawo do pomylek i cieszy sig, ze Pan Olszak wnikliwie czytamaterraly,
spostrzegl to i podzielil siE uwage z pozostalymi radnymi, dziEki czemu pomylkq mo2na bylo
sprostowai.

Wiceprzewodniczcpy Rady Pqwel Olszak przypomnial, 2e przed rokiem Burmistrz zaproponot4)al sprzeda2
dzialki nr 5 zlokalizr,twanej przy ul. Przemyslowej naprzeciw firmy Kartel. Referowane bylo radnym, ie jest to
dzialka rolna, nie nadajqca siq do iadnej zabudowy, bo biegnie tam szereg sieci uzbrojenia podziemnego. Okazalo
siq, 2e .jest to dzialka jak najbardziej do zabudowy, obowiqzuje tam aktualny plan miejscowy i wkr6tce prywatny
p r z e ds i qb i o r c a b qdz i e t am bu dow al r es t aur acj q.

Naczelnik Wydzialu Geodezji i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
odpowiedzial, Ze sprawa tabyla wyja5niana wtedy, kiedy radni analizowali materialy na sesjE 2
- 1,5 roku temu. Sprawa zostala kompletnie wyjaSniona odnoSnie mo2liwoSci zabudowy dzia\ki
5/2. Radni zostali o takiej moZliwoSci poinformowani na komisjach przed podjEciem uchwaly
w dniu 26 lutego 2009 roku i przysluchiwali siq wyst4pieniom zainteresowanego inwestora.
Pomylki Zadnej nie ma; nie ma r6wnieZ celowego wprowadzania w bl4d kogokolwiek zradnych.

Wiceprzewodnicztpy Rady Pawel Olszak prosi o wyjainienie i przedstawienie uzasadnienia, kt6re bylo
pod,stawq do zawarcia umowy na roboty dodatkowe w Parku 700-Lecia; jest to umowa na h,uotq 44 000. Przepis6w
dotyczqcych zwiqkszania zakresu zambwienia nie moina stosowat dowolnie. W prowadzonych przez Gminq
postqpowaniach przetargowych da siq zauwa|yt regulq, 2e w kaidej umowie jest dopuszczalna taka mctiliwoit i w
wiqlczoici zant6wienia sq zwiqkszane. Przepisy dopuszczajcl dodatkowe zam1wienie, ale tylko i wylqcznie w
przypadku, gdy vl,konanie stalo siq konieczne na skutek sytuacji niemoilh+ych wczeiniej do przewidzenia. Tam
zakres robrjt zwiqkszyl siq o dodatkowe alejki, a przeciez byla opracowana koncepcja renontu parku i bylo to
mo:l iwe do pr:ewidzenia.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e Pan Olszak nre przeczT1al przepisu do kofica
i zwrocil uwage na ar1.. 67 ust. I pkt 6, kt6ry m6wi: ,,w przypadku udzielenia w okresie trzech lat
od udzielenia zam6wienia podstawowego dotychczasowemu wykonawcy uslug lub robdt
budowlanych zamdwieit uzupelniajqcych stanowiqcych nie wiqcej niz 50 (%t wartoici zamtSwienia
podstawowego i polegajqcych na powtdrzeniu tego samego rodzaju zam6wieri,.jezeli zamdwienie
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podstawowe zostalo udzielone w trybie przetargu nieograniczonego lub ograniczonego,
a zamdwienie uzupelniajqce bylo przewidziane w ogloszeniu dla zamdwienia podstawowego, jest
zgodne z przedmiotem zamiwienia podstawowego ". Burmistrz poinformowal, 2e w ogloszeniu
o zam6wieniu publicznym byly przewidziane roboty dodatkowe.

Wiceprzev,odniczqcy Rady Pawel Olszak prosi, aby Burmistrz wystqlcil do GDDKiA w nastqpujclcej sprawie:
Ostatnio na ul. Klasztornej zostala zmieniona organizacja ruchu, przez irodek jezdni zostal namalowany pas
poszerzajqcy. Mieszkahcy z osiedla Zamoicie interweniowali, ie ruch zostal skierowany bliiej chodnik1w
i samochody przejezdzclq kolami po studzienkach, kt6re nie sqwyregulowane, co powoduje halas i drgania.

Wiceprzewodniczqcy Rady Patuel Olszak powiedzial, 2e kierowcy majq problem przy wyjeldzie z ul.
Konarskiego w ttl. Klasztornqw kierunku rynku. Zostala tam zamonlowana wysepka rozdzielajqca pasy i samoch6d
wiqkszy, cz1, .jadclcy z przyczepq ma trudno:(ci, 1eby skrqcit w prawo. Albo przednimi kolanti wjeidia na wysepkq,
albo tylnyni na chodnik.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e miejsca postojowe namalowane na rondzie
n ie s p el n iaj q w arunk6w tec hnicznyc h.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze skieruje pismo do GDDKiA

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e kilkakrotnie pytal na komisjach, dlaczego
nie realizoyyane jest zadanie ujqte w budzecie pod nanuq ,,ulica Konarskiego lqcznik". Byla tam przymierzona
la.uota I5 000 zl. Udzielono odpowiedzi, 2e sprawa jest w trakcie zalatwiania; trwajq rozmowy z projektantem.
Pismem z 2 j lipca Pan Olszak zwr1cil siq o wyjainienie, dlaczego do chwili obecnej nie podjqto 2adnych czynnoici.
l8 sierpnia Pan Olszak dostal pisemnqodpowiedi,2e opracowl+vana jest dokumentacja techniczna, ale kiefi, chcial
zapoznat siq z tymi dokumentami, okazalo siq, 2e jest to nieprawda. Taka dokumentacja nie byla opracowywana.
Pan Olszak pyta, co jest przyczynqprzekazynuania tak nierzetelnych informacji i dlaczego radni sqwprowadzani w
blqd.

Burmistrz Marcin Prszczek powiedzial, 2e na tym etapie, kiedy byla udzielana odpowiedZ,
zostaly zebrane oferty i po udzieleniu odpowiedzi zostala zawarta umowa z wykonawc4 tej
dokumentacji. Zbyt stanowcze sformulowanie w treSci pisma trzeba traktowa6 jako
nieporozumienie. Pan Zygulski przygotowuj e juZ dokumentacj e.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e czqsto zdarzajqsiqwypadki imiertelne na trl. Kieleckiej miqdzy ul.
Kiliriskiego a Jana Pawla II. Radna pyta, czy Burmistrz wystqpil do gospodarza tej drogi, aby coi zrobil.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze zarzqdc4 drogi jest GDDKiA. Burmistrz
przypomnial, ze kiedy toczyla sig rozmowa na temat montazu Swiatel lub budowy ronda przy ul.
Parkowej, Dmowskiego i 11 Listopadabyla odpowiedZ GDDKiA Ze inwestycja spowolni ruch,
ale nie wplynie na poprawg bezpieczefstwa. Czg!;(, z rudnych uzyskala kserokopiE tej
odpowiedzi. Jedynym wlaSciwym rozwiqzaniem jest budowa p6lnocnej obwodnicy. GDDKiA
przyst4pila do zmian projektu organtzacji ruchu na 11 Listopada i czESciowo Kieleckiej. Na
pewno nie ma mo2liwoSci, aby na tym skrzyhowaniu wprowadzono Swiatla, lub inn4 formq
spowolnienia ruchu - na tym etapie. Pozatym, zgodnie ze stanowiskiem RIO, w zwtqzku ztym,
2e zadania realizowane przez GDDKiA sq kwalifikowane, jako zadania z zakresu administracji
paristwowej, samorz4dy terytorialne nie maj4prawa wsp6trfinansowa6 tych inwestycji. MoZe siE
to odbywad tylko i wylqcznie na podstawie powierzenia zadanra przez budzet paristwa danej
jednostce samorz4du terytorialnego. W drug4 stronE to nie skutkuje * molna tylko prosi6, ale nie
ma Zadnych narupdzi, aby nawet na zasadzie porozumienia realizowa(, pewne inwestycje
na drogach krajowych.

Radna Janina Szreniuwa poinformowala, 2e Burmistrz dostal pismo w sprawie kanalizacji ttl. Konopnickiej,
po czym odczytala je. Radna dodala, ze od wielu lat prosi o wprowadzenie tego do budzetu

Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze zwracala sig do Burmistrza o chodnik doGimnazjum nr l. Pani
Wojewoda zwracala siq do wszystkich samorzqd6w, aby byly bezpieczne drogi do szkoly. Chodnik (powiatowy) od
ul. Partyzantrjw do Szkoly nr 2 do dzi! nie jest zrobiony.

Radna Janina Szrenicnua zapytala Burmistrza, czy wqrto skladat wnioski do budietu, skoro Burmistrz
nie przeglqda tych u,niosk1w, bo nie wszyscy radni mogqzalatwi6 pewne inweslycje.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, ie od kilku lat sklada wniosek do budietu o doprowadzenie wody
do blokdw socjalnych przy ul. Glowackiego 22 a i 22 b. Do chwili obecnej wody w tych blokach nie ma. Co.jest
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wazniejsze od wody? Kierownicy w ZUK-u siq zmieniaj14 Burmistrzowie siq zmieniajq a ludzie jak wody nie mieli,
tak miet nie bqdq- za tej kadencji.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e na tym etapie Srodk6w w budzecie nie ma.
Trzeba to traktowa6 jako wniosek do budzetu. Do 5 puldziernika jest termin skladania
wniosk6w. Wkr6tce bgd4 rozmowy na temat bud2etu i wtedy te sprawy bEd4 rozstrzygane,
wtedy bEd4 dokonywane wybory, kt6re sprawy s4 najwaLniejsze. Wszystkich inwestycji sig nie
ztealtzule.

Radna .Ianina Szreniawa poinformowala, ie wplynqlo do niej pismo od Pana Paidziora o wsparcie wniosht
o zakup dzialki 5l I bqdqcej wlasnoici Gminy Jqdrzej6w, graniczqcej z posesjq tego Pana poloionc1 przy ttl.
Przypkowskiego. Dzialkq tq o powierzchni 200 m obecnie Pan Paidzior dzierzawi placqc czynsz w wysokoici 254 zl
miesiqcznie" Kiedy Pani Szreniawa rwracala siq w tej sprawie do Burmistrza na posiedzeniu Komisji Bud2etu,
Burmistrz odpowiedzial, 2e Pani radna chce pracowat przeciwko Radzie. W materialach jest iffirmacja, 2e
mie,szkaficy placqnp. 38 zl w stosunku rocznym. Wszystkich ludzi trzeba traktowat jednakowo. Jednemu siq daje za
groltze, a drugi musi oplacat, jakby tam prowadzil jakii sklep, pmuilon handlowy.

Naczelnik Wydzialu Geodezji i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz v,1,jainrl,2e
osoby zainteresowane zakupem dzialek na polepszenie warunk6w zagospodarowania wlasnych
nieruchomoSci przy ul. Pilsudskiego wielokrotnie byty informowane o planach inwestycyjnych
gminy zwiqzanych z przebudow4 skrzyhowania ul. Pilsudskiego z ul. Przypkowskiego
i Dygasifrskiego. Te osoby byly informowane, 2e z powodu przebudoo,oy tego skrzyhowania
potrzebny bqdzie margines gruntu, na kt6rym nowe skrzyzowanie powinno siE zmieSci6. Stqd tez
osoby te zostaly poinformowane, 2e na obecnym etapie nie jest moZliwa sprzeda| tych
nieruchomoSci. Gmina nie chce sig blokowad, poniewaz nieruchomoS6 latwo jest sprzeda6,
natomiast odkupii jq- znacznie trudniej. W tej chwili gmina dysponuje wystarczaj4co szerokim
pasem drogowym,Zeby zabezpieczvd interesy gminy w tym zakresie. OdnoSnie PanaPa2dziora
- jest zasada, ze chc4cemu nie dzieje siE krzywda. Pan Paldzior dobrowolnie podpisal umowQ
dzierZary, warunki tej umowy znal, i wywiEzuje siq z tej umowy. Pan Abramowicz nie widzi
powodu, aby warunki tej umowy zmieniac.

Burmistrz Marek Wolski dodal, 2e dlatego jest udzielona dzier2awa, aby te osoby mogly
korzysta6 z gruntu. Jeleh po budowie skrzyzowania oka2e sig, 2e ten grunt nie jest potrzebny,
bEdzie molna m6wi6 o sprzeda?y.Na dzien dzisiejszy nie mozna sprzeda6, bo nie wiadomo, jak
bEdzie wygl4dal projekt. Pani Szreniawa wystEpuje w roli obroricy jednego mieszkafrca, a kiedy
bgdzie wystqpowa6 w roli obroricy gminy? Umowa zostala podpisana dobrowolnie, na znanych
warunkach.

Radny Adam Czajor powiedzial, ze nie wie co za Jirma zajmuje siq lataniem dziur, ale to urqga wszyslkiemu.
Kiedyi w Zwic7ku Radzieckim widzial podobne metody. l{a imieci i piach wrzuca siq trochq asfaltu i ani siq tego nie
przy lep ie. To s iq wypltrcz e.

Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial, ze umowa, na podstawie kt6rej byly realizowane
remonty brelqce zostala zakoiczona. W tej chwili nie ma Srodk6w na ogloszenie nowego
przetargu, dlatego dziury lata ZUK. JeZeli Pan Radny ma konkretne wskazanie, to na zasadnie
porozumienia z kierownikiem ZUK poprawi to, co jestzalatane w spos6b niewlaSciwy.

Radny Adan Czajor powiedzial, ze zostal odebrany II etap parku. Lawki, slupki sqpowyr)44)ane, kostka
powytywana, lawki poprzewrecane. Lawki sq osadzone bez stopek; sq tylko wlo)one w ziemiq. Pod wlasnym
ciq2arem zacznq siq zapadat, jak Qlko przyjdqjesienne sloty.

Burmistrz Marcin Piszczek obiecal, 2e Wydzial Inwestycji podejmie dzialania w tej
sprawie. Odpowiadaj4c r6wniez na uwagq Pana Kruka Burmistrz dodal, ze ktoS ustawicznie to
dewastuje. Tam gdzie brakuje kostki zostalniszczony slupek, kt6ry jest zabrany do ZUK. BEdzie
zamontowany.

Radny Adam Czajor po raz kolejny zwrace siq o kontynuacjq budowy kolektora iciekowego na ttl. Jasionka.
Radny Adam Czajor :wrecq siq o wyasygnowanie lrodkdw na dodatkowe patrole Policji, dop1ki nie ma

monitoringu, szczeg6lnie w parku za Muzeum. Trzeba tych wandali schwytat, podat w prasie i mo2e ten proceder
sie skohczv.
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Radny Adam Czaior powiedzial,2e poniewa2wiadomo, i2 zasdb lokali socjalnych jestw bardzo zlym stanie,
brakuje mieszkait socjalnych, Komisja Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego zloiyla wniosek
o utworzenie .funduszu celowego. Komisja moie zlo2yt projekt uchwaly, ale Pan Czajor prosi, aby zrobil
to Burmistrz. Na .fundusz celot+y bylyby przeznaczqne pieniqdze ze sprzeda2y mieszkait i innych nieruchomo1ci
gminnych. Po zebraniu odpowiedniej kwoly takifundusz pozwoli na budowq mieszkari socjalnych.

Burmistrz Marcin Piszczekpowiedzial i2rozumie,Ze to s4wnioski, kt6re trzebarozpatrzec
moZe jeszcze w tym roku, albo przy budhecie. To Rada bgdzie decydowala w ci4gu kilku
najbh2szych miesigcy.

Radny Waclov, Kqdra powiedzial, 2e w bud2ecie na rok 2009 w pozycji ,,drogi powiatowe" znalazl siq remont
drogi Jasionnu - Licin. Integralncl czq:{ciq byl zalqcznik, w kt6rym wymienione byly drogi do realizacji. Wiedzieli o
tym soltysi, mieszkaficy. Okazuje siq, ze to zadanie nie bqdzie realizowane. Pan Kqdra pyta, kto podjcll decyzjq o
wykreileniu lego zadania, jaka byla tego przyczyna i jakw tej chwili wytlumaczyc to mieszka{tcom. Jako samorzqd
gminy marny w tej sprawie du|o do powiedzenia, bo drogi powiatowe sqwsp6lfinansowane w stosunku l: I ze
lrodkdta budiettt gminy i budzetu powiatu. Rady pyta r6wnie2 ile w 2009 roku przy wsp6lfinansowaniu z budietu
gminy wykonano dr6g powiatowych i kt6re odcinki.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, ze w zalqczniku nr 3 do budzetu nie wskazano
konkretnych zadah. Jest tylko og6lna kwota dotacji na realizacjg zadafi w zakresie remontu dr6g
powiatowych. W tym roku bylo to 300 000: 100 000 zgodnie z uchwal4 intencyjnq to
dofinansowanie do ul. Przypkowskiego w ramach Narodowego programu przebudowy dr6g
lokalnych, a 200 000 to remonty dr6g powiatowych. Gmina zaproponowala kilka odcink6w:
Mnich6w - G6rki, Chorzewa - Lask6w, LScin - Jasionna, Skroni6w - Lysak6w przez wie6,
Zagap - WrzeSnia, Potok w stronE dworca, Brus przez wie6, Ignac6wka - Podlaszcze.
Problemem byLa wysokoS6 Srodk6w poniewa2 zabraklo ponad 60 000 zl. Zarzqd Dr6g
Powiatowych Srodk6w nie mial, a gmina mohe wsp6lfinansowad do wysokoSci 50 %o. Gmina nie
byla w stanie wylo2yc Srodk6w w iloSci umozliwiaj4cej pokrycie remont6w na drogach
powiatowych.

Radny Waclaw Kqdra zapytal, jakie sq plany odnoinie dzialki przy ul. Rakowskiej, wykorzystywanej obecnie
przez Zaklad Uslug Komunalnych. Taki stan, jak obecnie, nie moie tam trwat. Powstalo wysypisko na obrzezach
miasta, na najblizsze otoczenie roznoszq siq papiery, folia, wysypywany jest tam gruz. Radny prosi o :ajqcie siq
sprewq i poinformowanie mieszkanc6w Piaskdw, jakie sq dalsze plany zwiqzane z tq dziatkq. Jest to bardzo
atrakcyjna dzialka, kt6ra powinna byt wykorzystana bardziej poiytecznie, nii w tej chwili. Pan Kqdra pyta, czy
.jeieli ma ona byt wykorzystywana w obecnej formie, to Burmistrz zamierza ten stan jakoi usankcjonowat.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e rozumie to jako wniosek, by ZUK jak
najszybciej podj4l tam dzia\utia. Teren bgdzie posprz4tany. Co do plan6w naprzyszloSi, to w tej
chwili nie s4 one sprecyzowane. BEdzie to omawiane na komisjach.

Radna Maria Barafiska prosi, aby Policja i Strai Miejska zaglqdali czqiciej do parku przy ul. Barbary.
Policja jeldzi tam samochodami, ale nie zdarza siq, aby siq zatrzymali i weszli do parku. Tam nie tylko pije siq
alkohol... Pani Baraitska prosi, aby sluzby mundurowe wchodzily tam i interweniowaly.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e jest um6wiony na spotkanie z Komendantem
Powiatowym Policji w sprawie bezpieczehstwa w mieScie i ten temat zostanie poruszony. Straz
Miejska reaguje w miarp mo2liwoSci.

Radna Maria Barai'tska prosi o zamontowanie lustra przy wyjeidzie z ul. 3-Maja w ul. Sportowcl. Znajdttjqce
siq tam hudynku z ogrodzeniami znacznie ograniczajqwidocznoic.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze bezpieczehstwo to bardzo waana sprawa
i obiecat, 2e postara siE znale2(, Srodki jeszcze w tym roku, je2eli nie bytaby to duaa kwota.

Radna Maria Baraitska powiedziala, ie dwa miesiqce temu byly zmiany w budiecie i przeznaczonct pieniqdze
na wyburzenie budynku przy ul. I I Listopada 103. Radna pyta, kiedy to wyburzenie nastqpi, aby mo2na bylo
realizo\vat zalo1enia bud,etu, czyli budowq parkingu przy tych blokach. Radna pyta r6wniei, kiedy nastqpi budowa
chodnika pr:y ul Okr:ei.
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Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze rozebranie budynku jest zaplanowane do 15
patdzienlka. Na budowE chodnika na ul. Okrzei sq zabezpieczone pieni4dze w bud2ecie
i zostanie to niezwlocznie wykonane.

Radna Maria Baraltska powiedziala, ie ma pismo od mieszkafic6w ul. Pilsudskiego, ktdrzy zwracali siq
do Burmistrzu w sprawie mo2liwoSci wykupu kawalka dzialki przylegajqcej do posesji. Jest to dzialka w pasie
zieleni Z l. Otrzymali odpowiedi w jednym zdaniu, 2e dzialka nie jest przeznaczona do sprzedaiy. Radna pyta, jctki
jest powrid odmowy i dlaczego mieszkaitcy otrzymali odpowiedi bez uzasadnienia.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze sytuacja jest taka sama, jak w przypadku,
o kt6rym m6wila Pani Janina Szreniawa. Na dzieri dzisiejszy moana v,rydzier2awi6, ale nie s4 do
sprzeda?y.

Radna Maria Barariska powiedziala, 2e takiej odpowiedzi osoby zainteresowane nie
dostaly. Nie wiedzq 2e mo2navnydzier2awi6 i nie wiedz4 dlaczego sig im utrudnia wykup.

Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2e skoro pytanie bylo wprost, to naczelnik wprost
odpowiedzial.

Naczelnik Abramowicz dodal, 2e te osoby byly ustnie informowane o moZliwoSci
dzier|awy.

Radny Pawel Faryna zwracajqc siq do Komendanta Policji poprosil o zemontowanie masztu na .fotoradar
na ttl. Przypkowskiego w poblizu skrzy1owania z ul. Chrobrego. Tam jest przejicie dla pieszych i dochodzi do wielu
wy p ad k6w. S a n o c ho dy j ei d2 q t am z n a dm i e r n q p r qdko 3 c i q.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze bgdzie to przedmiotem rozm6w
z Komendantem Policji, ale Policja oczekuje od gminy wsp6lfinansowania. Miejsca radarowe
byty budowane ptzy udziale gminy.

Radny Pawel Faryna prosi o usytuowanie przejicia dla pieszych na ul. Glowackiego nie daleko sklepu
Wafelek. Ludzie wychodzqze sklepu i przechodzqprzez ulicq. Naleiy to usystematyzowac.

Bunnistrz Marek Wolski zwroci\ uwagQ, 2e jest to blisko zakrptu i skrzyzowania i nie wie,
czy to jest moZliwe, jednak wystqpi w tej sprawie do Zarz4du Dr6g Wojew6dzkich. Z punktu
widzenia bezpieczehstwa ruchu drogowego jest to raczej niemo2liwe.

Radny Pawel Faryna ponawia interpelacjq u ustmuienie barierek na skrzy2owaniu ulic Dmowskiego i I I
Listopada, poniewai ludzie skracajclsobie tam drogq.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, i2 rozumie, ze jest to wniosek do budzetu.

Radny Pawel Faryna przypomnial, ze na sesji w dniu 25 lcwietnia zglosil interpelacjq dotyczqcqumieszczenia
w strefie zamieszkania na Zamoiciu znaku ograniczajcpcego prqdkoit do 20 km/h. Radny pyta, co w tej sprawie
zostalo zrobione. Na ulicy Osiedlowej samochody nadal jeid2qz nadmiernqprqdkoiciq.

Burmistrz Marek Wolski zwrocil uwagQ, 2e jest to strefa zamieszkania i w zwiqzku z tym
obowi4zuje ograniczenie prgdkoSci do 30 km/h. Czy jest sens ograniczac do20? Iezeli tak, to
Burmistrz traktuje to jako wniosek.

Radny Stanislcm Hatys przypomnial, 2e 26 lutego br. zloiyl interpelacjq dotyczqcq odwodnienia wsi tr qczyn
wzwicpku z niebezpieczeitstwem podstopieit posesji podczas wiosennych roztop6w. Takie niebezpieczeltstwo
istnieie rdwniez w okresie letnim. Trzeba zrobit wszystko, aby w przyszlorocznym budzecie znalazla siq inwestycja
pod nctnvq,,odwodnienie wsi tr c1czyn". Radny pyta, co zrobiono od 26 lutego do chwiti obecnej w tej sprawie.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e traktuje to jako wniosek do budzetu, kt6ry
bgdzie rozpatrywany. Burmistrzzapytal, czy chodzi o odwodnienie drogi, czy wsi. Je2eli chodzi
o wieS, to duZy wplyw nazalewanie ma zaorywanie row6w melioracyjnych.

Radny Stanislaw Hatys uwaza,Ze najlepiej w tej sprawie porozmawiac zmieszkafcami.

Radny Robert Kruk powiedzial, 2e w Parku 700-Lecia przy wejlciu do Wafelka brakuje kostki. Jest ona
p owyc iqgana, por ozrzuc a na.

Burmistrz Marek Wolski potwierdzil to, co m6wil wczeSniej Burmistrz Piszczek. Slupek
jest przewieziony do zuK; bqdzie zabetonowany, akostka bgdzie poprawiona.
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Radny Robert Kruk prosi o odnowienie laweczek w rynku. tr aweczki sq w oplakanym stanie, a rynek jest
wizytdwkq miasta.

Burmistrz Marek Wolski zastanawia sig, czy nie zlikwidowa6lawek na rynku, bo rynek nie
jest miejscem wypoczynkowym. Trzeba sig zastanowic, czy tam powinny byi lawki. Przy
Muzeum - tak.

Radny Robert Kruk pyta, kiedy zostanqsprzqtniqte krawqiniki na ul. Sadowej.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze chodnik na ul. Sadowej bgdzie kontynuowany

w tym roku.

Radny Roberl Kruk prosi o zamontowanie tablicy ogloszeniowej przy skrzyiowaniu ul. Partyzant|v,
i Jasionka.

Burmistrz Marek Wolski zvtr6cll uwagQ, 2eprzy kolejce stoi tablica ogloszeniowa i nie jest
wykorzystywana, a wykorzystuje siq slupy.

Radny Robert Kruk przypomnial, ie przed rokiem na Komisji Rewizyjnej sktadat projekt uchwaly doeczqcy
odnowienia elewacjiw starej czqici miasta. Radny pyta, czy Burmistrz zastanawial siq nad tym tematem i czy ma to
szanse na realizaciq.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e tp sprawg musi przedyskutowac z Rad4.
Burmistrz nie wie, czy prawnie jest taka mo2liwo56, ale teL nie moze lekk4 rqkq dokladai do
prywatnych posesji. Jeheli chodzi o budynki gminy, wniosek jest jak najbardziej uzasadniony.

Radny Grzegorz Kuimierz pyta, kiedy bqdzie gaz w Jqdrzejowie.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e gl6wna sie6 jest ju2 ci4gnigta wzdlu2 teren6w

inwestycyjnych, w Ludwinowie, w \,qczynie. Pewne roboty gazownicy musz4 robi6 w zimie,
poniewaZ przechodzqprzez obszar,,Natury 2000". S4 ju2 wszystkie decyzje administracyjne;
zostalo wykonawstwo. Gaz w mieScie bgdzie okolo polowy przyszlego roku.

Radny Grzegorz Kuimierz prosi o odczytanie, dlaczego zostala udzielona negayna odpowiedi odnolnie
dofinansowania kolektor6w .slonecznych i pyta, czy jest mo2liwoit skladania wniosk6w do innego funduszu. Na ten
cel mozna pozyskat znaczne irodki.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomniil, ze wyjaSnial radnemu, jaka byla przyczyna
odrzucenia wniosku. Najslabszym ogniwem w projekcie byla kwestia utrzymania projektu po
jego realizacji; kwestia wlasnoSci kolektor6w. Najslabszym ogniwem jest kwestia utrzymania
kolektor6w na prywatnych domach, gdy ich wlaScicielem jest gmina. Komitet oceniaj4cy uznal,
ze iest to zly pomysl. Projekt nie uzyskal wymaganej liczby 50 punktow. Radny otrzyma to
pismo, ale taki jest sens wypowiedzi.

Radny Grzegorz Kulmierz pyta, jaka jest obecna sytuacja drogi Przys6w - Cierno przy cmentarzu.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze droga ta nie jest zaliczona do kategorii dr6g

powiatowych; Gmina Jgdrzej6w nie jest wlaScicielem gruntu - jest nim albo skarb paristwa, albo
Starostwo Powiatowe. Burmistrz chce podjqd dzialania, aby uregulowa6 sprawE wlasnoSci.

Radny Crzegorz Kttimierz przypomnial, ie w koitcu sierpnia byl objazd szk6l odnoinie przygotowania
do rozpoczqcia nowego roku szkolnego. W Szkole Podstawowej w Jasionie nad tablicq brak bylo godta
pahstwowego. Radny pyta, czy jest przepis m6wiqcy, i2 na budynkach uiytecznoici publicznej, w szkolach, jest
obowiqzek trmieszczania godla paitstwowego. Na pytanie Pani Dyrektor odpowiedziala, ie nie ma takiego wymogu,
a po namyile stwierdzila, 2e moie jest w renowacji. Radny pyta, co Burmistrz zamierza zrobic w tej sprawie.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze sprawdzi to i poinformuje radnego.

Radny Grzegorz Ku6mierz - odnoSnie kolektor6w - zapytal, czy jest mo2liwoS6 zloaenia
wniosku do jakiegoS innego funduszu.
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Burmistrz Marcin Piszczek poinformowa\, 2e podczas rozmowy informowal radnego
o Programie operacyjnym wsp6lpracy regionalnej ,,Europa Srodkowa" 2007 - 2013, gdzie na
zasadzie wsp6lpracy zsamorzqdamiz Unii Europejskiej moZnarealizowa6 programy, kt6re majq
na celu podniesienie efektywnoSci elektrycznej, ekologicznej. Te projekty s4 nakierowane na
innowacy.inoS6" wprowadzanie nowych technologii, n.p. takich, kt6re nie s4 dostgpne na danym
terenie. Partnerem jest podmiot zewngtrzny z rnnych paristw Unii Europejskiej, maj4cy
transpono wai p ewne r ozw rEzanra na nasz teren.

Radny Grzegorz Kuimierz przypomnial, 2e radny Faryna skladal wniosek o zamontot\)anie lustra przy
wyjeidzie z ulicy Przemyslowej na drogqw Skroniowie. Tam jest zabudowany zakrqt. Radny prosi ozamontowanie
lustra.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze jest to droga powiatowa i taki wniosek
zostanie przekazany do Zarzqdu Dr6g Powiatowych. Taki wniosek byt juz przekazywany
i odpowied2byla negatywna ze strony zarzqdcy drogi.

Radny Krzysztrf Swiettik poinformowal. 2e mieszkaitcy czqlci wsi Zagaje aur6cili siq z pismem do Burmistrza
o zainslalowanie wiaQ przystankowej, nieprofesjonalnej. Z tego przystanku korzystajcl malutkie dzieci. Nie ma
2adnego zabezpieczenia przed zlymi warunkami atmosferycznymi. Radny prosi, aby zajc1c siq tqsprawq.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e wie, iz wiatajest potrzebna, ale w tej chwili na
wiaty nie ma pienigdzy. Na slowa Pana Swiethka,2e nie ma 1500 zl dla dzieci przed zbli2alqca
siE zim4 Burmistrz powiedzial, 2e 1500 zl to niejest koszt postawienia przystanku.

Radny Jan Ziqbinski pyta, czy rozpoczqto procedure przetargowcpzadan inwestycyjnych na drogach gminnych
- chodzi i Przysriw i o Bor6w.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze z ogloszeniem czekano na decyzjq z funduszu.
Wnioski byly po 30 000 nakahda drogq, aprzyznano 25 000 na obydwie, wiEc zakres nie bEdzie
taki, jak przewidywany.

Radny Jan Ziqbiilski przypomnial, 2e nct ostatniej sesji przy zmianach budzetowych mialo byt dolozone
naremont drdg gminnych 100000 zl. Burmistrz autopoprawkq zmniejszyl do50000, jednak w rozmowach
z radnymi obiecal, ie w miarq moiliwoici postara siq, aby te pieniqdze wr6cily. Radny pyta, czy .jest szansa na
realizacjq tej ttmowy i czy te pieniqdze sig pojawicl.

Burmistrz Marek Wolski potwierdzil, ze m6wil, i2 zrobi wszystko, jezelijakieS pieni4dze
zostan4 ale w tym momencie nie moZe powiedzie6,2e je znajdzie.

Radny Andrzej Hatny zapytal ile dzieci w tym roku nie zostalo przyjqtych do przedszkoli z powodu braku
miejsc. Jest to problem dla rodzic6w, kt1rzy pracujq.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e mial w tej sprawie sygnaly . ZwrEkszenie ilo5ci
grup wiqZe siq ze zwigkszeniem etat6w.Przy obecnej sytuacji w oSwiacie nie podjEto decyzji
o zwiqkszeniu iloSci oddzial6w. Co do iloSci os6b nie przyjEtych odpowied? zostanie udzielona
na piSmie.

Radny Andrzej Hatny pyta, czy gmina podejmie jakq,{ inicjatywq odnolnie niszczejqcego budynku
po przedszkolu w Sudole. Czy jest jakii pomysl na wykorzystanie tego budynku oraz czy podejt?towene sqdzialania
w celu zabezpieczenia go?

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, zejest to obiekt gminy. Stowarzyszenie ,,Promyk"
chcialo tam zaloZy(, przedszkole, ale niestety nie wyszlo. Co dalej? WieS musi mie6 udzial
w decyzji.

Radny Jan Adamus pyta, czy blqd popelniony przez urzqdnik6w ma naprawiat i prostowat zwykly obywatel.
Sprawa dotyczy niestusznego wymiaru podatktt od dzialki leSnej. Do uiszczenia tej naleinoici wzywana jest osoba,
kt6ra nigdy nie byla ani wlaicicielem, ani wsp6lwlaicicielem tej dzialki. Zloiyla w tej sprawie do Urzqdu pisemne
olwiadczenie.

Burmistrz Marek Wolski me zgadza sig z tym, 2e jest to bl4d urzgdnika. Decyzje w sprawie
podatku wydawane s4 na podstawie ewidencji grunt6w uzyskanych ze Starostwa Powiatowego.
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Nie mozna inaczej opodatkowac. Ta osoba byla powiadomiona, aby wyprostowala sprawy
w Starostwie Powiato!\rym. Tak trzeba dziatac.

Radny Jan Adamus powiedzial, 2e na drodze gminnej w miejscowoici Brus zostala poloiona nou,ierzchnia
asfaltowa. Problem dotyczy popqkanego przepustu, o kt1rym radny m6wil przed poloieniem nawierzchni. Raclny
pyta, dlaczego ten przepust nie zostal zrobiony przed ulo1eniem nawierzchni; czy je2eli siq zawali to bqclzie taniej?

Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e nalelalo to uj46 w zakresie rob6t.

Radny Teodor Kot powiedzial, ie mieszkaitcy rozmawiajq na temat porzqdku na terenie miasta oraz o braku
koszy. Radny to sprawdzil i stwierdzil, 2e znalezienie kosza wzdlu2 ul. I t Listopada graniczy z cutlem. pan Kot
prosi, aby jeili to moiliwe, to w tym, ewentualnie w przyszlym roku, doposaiyt w kosze gl|wne ciqgi komunikacyjne
oraz okolice przystank6w na wsiach.

Butmistrz Marek Wolski zgadza sig z tym, 2e takjest. Trzeba miei jednak SwiadomoS6, ze
zwiqkszanie w trakcie roku ilo5ci koszy wrq2e sig z kosztami. Zawywoz Smieci trzeba placi6,
wiEc wi4ze siQ to ze zwigkszeniem dotacji dla ZIJK. Trzeba przeanalizowac sprawQ
rozmieszczenia koszy. Burmistrz welmie to pod uwagg przy projektowaniu budzetu. Na wsiach
przy przystankach powinny byd kosze.

Radny Teodor Kot zwr6cil uwagq, 2e niekt1re drogi wyremontowane przed kilkoma laty znajdujqsiq poniiej
terenu. Nie ma odwodnieit. Radny kilkakrotnie zglaszal wnioski o zgarniqcie poboczy. Pan Kot prosi Burmistrz6w
o rozmo\,t)y z zarzqdcami 6tch dr6g. Chodzi r6wniei o drogq w Mnichowie, gdzie w okresie roztop6w, czy du2ych
trlewnych deszczy drogi zamieniajcT siq w cieki wodne. Za jaki{ czqs trzeba bqdzie te drogi remontowat.

Burmistrz Marek Wolski uwa1a, 2e trzeba mie6 SwiadomoSi, iz gmina okreslon4 kwotE
przeznacza na drogi powiatowe i Zarzqd Dr6g Powiatowych nie widzi przeszk6d, aby czESi tych
pieniqdzy przeznaczy6 na odwodnienie i ewentualnie r6wnanie poboczy. Nale2y dokona6
wyboru.

Wiceprzewodniczqcy Rady Marek Zygan w imieniu mieszkaitc6w blokfw przy oiroclku zdrowia na ul.
Chrohrego pyta, czy jest moiliwoit, aby ruch na drodze wok6l olrodka m6gl byt ruchem jeclnostronnym.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2etozpoznatg sprawE iprzekaze informacjE.

Radny Robert Kruk pyta, kieSt zostanie wykonany remont placu zabaw w Parku 700-Lecia.
Burmistrz Marek Wolski udzieli odpowiedzi na piSmie. Musi siE zastanowi6, czy robi6

skate park czy plac zabaw.

Radna lJrszula Kruk - w zwiqzku z odpowiedzi4 ze bpdzie kontynuowana budowa
chodnika przy ul. Sadowej - pyta, czy to bgdzie w tym roku, a jezeli tak, to gdzie.

Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e chodzi o brakuj4ce 15 - 20 metr6w do pol4czenia
z chodnikiem przy ul. Piriczowskiej.

Ad .30 .
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal nastgpuj4ce pisma:

Woj ew6dztwa Swigtokrzyskiego w sprawie ogloszenia-Miuitu i bmi"y JEdrzej 6w 
-stref4

woln4 od organizm6w GMO - do wgl4du w Biurze Rady Miejskiej (BRM.0l14-p-
6610el.

aktywnego samorz4dowca w zakresie polityki spolecznej - do wgl4du w Biurze Rady
Miej skiej (BRM.0 I I 4-P -821 09),

Moniki Latacz na Radg Miejsk4w Jqdrzejowie.
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Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1330 oglosil przerwQ trwajqcq do
godziny 1400.

Komendant Stra2y Miejskiej Wojciech Hatys oglosil wyniki konkursu na przydomowy
ogr6d i wrgczyl nagrody laureatom nagrody ufundowane przez osoby prowadz4ce dzialalnoSc
go spo darcz E lub zar zqdzal q ftmami na terenie naszego mi asta.

W kategorii ,,Przydomowy ogr6d" uhonorowano:

I nternau ci pr zy znali nagrod g Pani Wand zie Bry\a.

- Pana Bogdana Kr6la z Jgdrzejowa
- PaniqElzbietg GhtazJgdrzejowa
- Paniq Annq Derleckq z Jgdrzejowa
- Pani4 Wandg BrylE ze Skroniowa
- Pani4Wieslawq Jask6lsk4 z Jgdrzejowa

uhonorowano:
- Pani4Jolantg Wozniak z Jqdrzejowa
- PanrqZdzislawE Salomonik z JEdrzejowa
P ani Zdzislawie Salomonik.

W kategorii ,,Balkon"

lnternauci przy znah nagrodE

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz w imieniu Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie pogratulowal laureatom i zyczyl sukces6w w nastppnych edycjach konkursu.

Radny Adam Czqor w zwiqzku z wygaSnigciem mandatu radnego Przemyslawa Pieca
poprosil o uzupelnienie skladu Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego.

Radny Zdzislaw Adamczyk podziEkowal Burmistrzowi za zamontowanie dlugo
oczekiwanego przystanku w centrum wsi Rak6w oraz Burmistrzowi Piszczkowi za powa1ne
zajgcie sig spraw4 chodnika w Ignac6wce.

Radny Stanislaw Hatys poprosil, aby Klub Wsp6lnoty Jqdrzejowskiej wskazal swego
przedstawiciela do Komisji Rewizyjnej.

Radna Maria Barat'rska poprosila Burmistrza, aby zwr6cic siE do Starosty w sprawie
udostEpnienia sali obrad na sesje na czas remontu Domu Kultury.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e naleLy rozwa7yc mo2liwoS6 odbywania sesji w
Klubie Nauczyciela.

Radny Grzegorz KuSmierz pyta, jak wygl4da sprawa budowy wodoci4gu w Ksi4Ze-
Skroniowie.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, ze jedyn4 moZliwoSciq finansowania zadan
w zakresie wodno-kanalizacyjnym dla aglomeracji Jgdrzej6w byl program sp6jnoSci. Jak radni
wiedzq Gmina Jqdrzej6w w tym programie nie bierze udzialu. Ten program byl ukierunkowany
na gospodarkE Sciekow4 jednak wodoci4gi r6wnieZ mogly by6 budowane.

Radny Robert Kruk poinformowal, 2e w dniu wczorajszym odbylo sig posiedzenie komisji
do spraw wylonienia kandydata na zastEpcE kierownika ds. medycznych w ZPOZ. Kandydat
zostal wyloniony. Po podpisaniu umowy komisja zostanie rozwiqzana.

Radny Waclaw Kgdra w zwiqzku z artykulem w ,,Echu Jpdrzejowa" z dnia 21 sierpnia
w kt6rym zostala zamieszczona rozmowa z jpdrzejowskim przedsiqbiorc4 Panem Marianem
Glit4 - jednym z zaloLycieli Bloku Samorz4dowego w Jqdrzejowie powiedzial,2e radnych nie
interesujq porozumienia koalicyjne, ale karygodnym jest to, co dwukrotnie jest wymieniane:
radni PSL sklonni byli glosowac za czgsciq tego programu, oczekuj4c w zamian gratyfikacji
w postaci pracy bqdL innych apana?y. Radny Kpdra zwrocil sig do radnych PSL, aby albo temu
zaprzeczyl| albo by sip tym zajgly organy Scigania.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, ze nie chce prowadzii polemiki, ale
s4dzi, 2e rudny czytal rownieL polniejszy artykul, aczkolwiek stanowisko Zarzqdu Miejsko-
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Gminnego PSL oraz klubu radnych zostalo zacytowane wybi6rczo. Pan Olszak zaprzecza temu,
co powiedzial Pan Kgdra.

Redaktor Gazety Jgdrzejowskiej Gra2yna Slusarek zaprosila na koncert do Klasztoru Ojc6w
Cysters6w w dniu l0 pa2dziernika o godzinie 1900.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz odczytal pismo posel na Sejm RP Pani
Marii Ztby w sprawie GMO (do wgl4du w Biurze Rady Miejskiej).

A d . 3 1 .
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w

zamknS obrady XLVII sesji Rady Miejskiej

Prglokolowula
( furcwska,
Teres'u Borow,ska 

-

Jqdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1425
w Jgdrzejowie.

Rady Miej,

mgr Pa
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